

The Whole Elephant Institute Bilingual Training Center Sends Best Wishes to You and Your Family! Happy Holidays!

全象学院双语培训中心
祝福您和您全家:
重德 行善 明真相 得太平
走向美好未来！

Thursday, December 17, 2015

二零一五年十二月十七日
星期四

Today is our Chinese Divine Culture Day. We started our Chinese-English Bilingual Class at 10:35 p.m., on the Lao Zi's Dao De Jing.

今天是中国神传文化日。我们在晚上十点三十五分开始授中英双语课。内容是老子的《道德经》，第六十一章到六十七章

Today's teaching text
今日教材:

Today's audio recording of the bilingual lecture:
今日双语课录音:

The Whole Elephant Institute is a 501c3 non-profit organization registered in New York State and has been delivering community service to the local local communities. We have now initiated the application of the Whole Elephant Chinese Charter School Application through one of the two authorizers of New York State: the SUNY Trustees of the SUNY Charter School Institute.

全象学院是美国纽约州注册的501c3非盈利免税性教育研究机构，已在美国纽约州服务社区十年。三年前开始筹建全美第一系列的中文公立特许学校。本月我院院长Dr. Lotus King Weiss

李天水已正式开始向纽约州两大审核单位之一，SUNY Trustees, 提出申请《全象中文特许学校》的动意书 Letter of Intent (LOI).

详情请阅读以下官方网站:

www.thewholeelephant.info;

www.confuciuscharters.org;

We are now actively seeking for public comments, which will be carefully incorporated into our final proposal which will be submitted on January 22, 2016. All public feedbacks shall be sent to the following phone, email address and locations:

我们以此方式与社区互动，希望得到大家的反馈意见，并及时将这些意见或建议整合到我们最后的申请书中，将在二零一六年一月二十二日前递交最后的申请报告书。

联系方式:

Phone 电话: 631552 0233;

Email 电子邮箱:

celestialwater@gmail.com;

Address 邮件地址: 134 38 Maple Avenue, Suite 3K, Flushing, NY 11355;

希望您大力支持并提供宝贵意见！

We welcome your support and feedbacks!